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A special moth-flower relationship, discovered in arid regions of North America, has inspired the wonder of biologists worldwide. The yucca moth uses some unique tools to help pollinate the yucca plant, which returns the favor by feeding the moth's young.

God provides for his creatures in some amazing ways. One of the most fascinating is the special relationship between the yucca flower and yucca moth. Without one, the other could not survive.

The yucca flower invites a yucca moth (Tegeticula) to dine on its nectar, excluding all others. How does it do this? The pale or white yucca flower fails to attract other insects. As a result the yucca moth does not have much competition for a place to lay its eggs.

To return the “favor,” the yucca moth faithfully gathers and distributes the yucca flower’s pollen. The female yucca moth’s specialized mouth parts allow her to make a pollen ball and then carry it to another suitable flower.

Once she does, she lays her eggs in the ovary. She then instinctively shoves her pollen ball into the stigma tube to ensure the successful development of the yucca seeds, which her offspring will eat once they hatch. No other moths do this.

If too many females lay eggs in the same flower, the flower will die and most of the larvae along with it. So the female moth keeps looking until she finds a flower that has little or no female scent. Then she lays her eggs and pollinates the flower. This remarkable behavior ensures that each flower produces enough seeds for the yucca caterpillars to eat, while leaving enough seeds to produce new plants.

Such a perfect symbiotic relationship is not the result of blind chance. God designed His creatures and plants to be very flexible in a radically changed post-Flood world. The original ancestors of the yucca moth and yucca plant probably didn’t look exactly like they do today. But they had the God-given genetic information to re-establish mutually beneficial relationships after the Flood.

God’s wonderful foresighted design continues to preserve the yucca moths and the yucca plants today. If He cares that much for desert moths and flowers, how much more will He watch over His children? “Therefore do not worry about tomorrow, for tomorrow will worry about its own things” (Matthew 6:34).

Heather M. Brinson is currently earning dual degrees in English and chemistry from Clemson University. A previously published author, Heather hopes to use her combined abilities in ministry when she graduates.

(下面中文使用谷歌翻译。需要修正和编辑。)
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一个特殊的蛾花的关系，发现在北美的干旱地区，一直激励着世界各地的生物学家的奇迹。丝兰蛾使用一些独特的工具来帮助授粉丝兰植物，它返回的青睐喂养蛾年轻。
神提供了一些惊人的方式为他的生物。其中一个最迷人的是丝兰花和丝兰蛾之间的特殊关系。如果没有一个，对方就无法生存。
丝兰花邀请丝兰蛾（Tegeticula），，其花蜜用餐，不包括所有其他。它是如何做到这一点？苍白或白色丝兰花，未能吸引其他昆虫。丝兰蛾因此不会有太大的竞争奠定了其产卵的地方。
要返回的“青睐”，丝兰蛾忠实地收集和分发丝兰花的花粉。女性丝兰蛾的专业口部位，可以让她做一个花粉球，然后把它带到另一个合适的花。
有一次，她呢，她奠定了她的卵子在卵巢。然后，她本能地推开她的花粉球的耻辱管，以确保成功发展丝兰种子，她的后代会吃一次孵化。没有其他的飞蛾做到这一点。
如果有太多的雌虫产卵在同一花，花的会死，大部分幼虫与它一起。因此，雌蛾不断寻找，直到她发现有很少或根本没有女性的香味的花。然后，她奠定了她的卵子和授粉的花。这个了不起的行为，确保每朵花产生足够的种子丝兰毛虫吃，同时留出足够的种子，产生新的植物。
这样一个完美的共生关系是没有结果盲目的机会。上帝他的生物和植物设计非常灵活，在从根本上改变洪水后的世界。丝兰蛾和丝兰植物的原始祖先可能看起来并不完全像他们今天所做的。但是，他们有上帝赋予的遗传信息来重新建立互惠互利的关系，在洪水之后。
神奇妙的前瞻性的设计继续保留丝兰蛾和丝兰植物。如果他在乎那么多，沙漠飞蛾和鲜花，他观看过他的孩子多少？ “因此，不要担心明天，明天会担心自己的东西”（马太福音6:34）。
希瑟·布林森目前收入从克莱姆森大学英语和化学双学位。先前发表的作者，希瑟希望利用她的综合能力，在事工，当她毕业。
